
 

 
 
Tako kot smo vam že pred volitvami v Evropski parlament sporočili, velja še vedno. V Slovenski 
nacionalni stranki so bila in bodo vrata za vsakršno sodelovanje, ki gre v prid razvoja in izboljšanja 
življenja v naši državi, vedno odprta. Prepričani smo, da bi bilo naše sodelovanje za Slovenijo še kako 
koristno, zato pričakujemo, da se nam boste po volitvah oglasili, da se dogovorimo na kašen način 
lahko naše sodelovanje najbolje realiziramo. Nedvomno je potrebno dati v Sloveniji možnost do 
aktivnega sodelovanja pri oblikovanju ključnih rešitev tistim, ki se na posamezna področja najbolj 
spoznajo in če govorimo o gradbeništvu je vaša zbornica zagotovo med njimi. 
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Vprašanja in odgovori 
 
 

1. Kje vidi vaša stranka vlogo inženirske stroke in gradbeništva v prihodnosti?  
Pri sodelovanju pri pripravi ustreznih zakonskih podlag, ki bodo omogočile po eni strani manj 
zbirokratizirane postopke, po drugi strani pa zagotavljale dobro in odgovorno delo izvajalcev. 
 
2. Ali vidite gradbeništvo kot strateško pomembno panogo?  
Nedvomno. 

 
3. Kaj boste naredili, da bomo v Sloveniji dvignili delež gradbeništva v BDP na 6 do 8%, kot 

znaša trenutno povprečje v EU?  
V prvi vrsti spremenili zakonodajo, reorganizirali trg dela in omogočili enostavnejše zaposlovanje 
in odpuščanje, znižali stroške dela in odpravili nesmiselne kavcije ob začetku del. Prav tako pa 
zagotovili pogoje za ustreznejšo kreditno politiko. 

 
4. Ali podpirate memorandum?  
Memorandum podpiramo, razen v točki da je potrebno ustanovit posebno ministrstvo za graditev. 
Sodimo, da je potrebno ponovno zgraditi segment gradbeništva, na ministrstvu za gospodarstvo 
pa ustanoviti poseben sektor za to področje. 

 
5. Katere zahteve (točke) memoranduma boste izvedli, če boste sestavljali novo vlado?  
Vse točke so prepletene med seboj in ni možno podpirati oziroma izvajati ene, brez druge, 
vsekakor pa je na prvem mestu zagotovitev stabilnih pogojev poslovanja in investicij. 
 
6. Ste pripravljeni na (trajen in) konstruktiven dialog s podpisniki memoranduma? 
Seveda, z največjim veseljem. 
 
7. Ali boste ustanovili vladni strateški svet za gradbeništvo?  
Vladni svet ustanavlja vlada kot celota, ne pa posamezna politična stranka, bomo pa idejo podprli. 

 


